

***Aplikasi Model Pembelajaran Kooperatif Tipe Team Games Tournament
Pikeun Ngaronjatkeun Sikep Percaya Diri Jeung Hasil Diajar Siswa dina
Subtema Lingkungan Sehat Pikeun Siswa Kelas V SD***

(Panalungtikan Tindakan Kelas dina Siswa Kelas V SD Negeri Lengkong Besar 105-85, Kota Bandung Taun Pelajaran 2016/2017)

Oléh:

***Dini Irfani
125060005***

RINGKASAN

Masalah panalungtikan ieu pikeun ngaronjatkeun sikep percaya diri jeung hasil diajar siswa ngaliwatan aplikasi model pembelajaran kooperatif tipe team games tournament dina subtema lingkungan sehat di kelas V SD. Panalungtikan ieu boga tujuan pikeun nangtukeun sikep kapercayaan jeung ningkatkeun hasil diajar siswa ngaliwatan aplikasi model pembelajaran kooperatif tipe team games tournament dina subtema lingkungan sehat di kelas V. Obyék dina ieu panalungtikan nya eta siswa kelas VC saloba 24 siswa. Ulikan ieu ngagunakeun métode panalungtikan tindakan kelas (PTK) jeung dilakukeun dina tilu siklus. Tina hasil panalungtikan tindakan kelas anu dilakukeun penilaian sikep percaya diri jeung nilai perséntase nu hasil diajar siswa ngaliwatan aplikasi model pembelajaran kooperatif tipe team games tournament ngaronjat paningkatan dina unggal siklusna. Dina siklus kahiji, penilaian kapercayaan diri meunang 20,83, penilaian dina siklus II ngahontal 54,17, jeung penilaian nu dicandak dina siklus katilu ngahontal 87,50. Di sagigireun kanaékan lumangsung dina hasil diajar siswa meunteun hasil pretés jeung postes dina unggal siklusna. Dina siklus kahiji hal nu dihasilkeun perséntase dina pretes ngahontal 75% jeung penilaian postes meunangkeun perséntase 83,33%. Dina siklus II perséntase dina penilaian pretes nyaeta 29,17% jeung penilaian postes meunangkeun perséntase 66,67%. Lajeng dina siklus katilu ménta perséntase dina penteun pretes ngahontal 37,50% jeung perséntase dina penteun postes ngaronjat ka 83,33%. Kacindekan anu meunangkeun tina panalungtikan ieu nyaeta, yén aplikasi modél pembelajaran kooperatif tipe team games tournament bisa ngaronjatkeun sikep percaya diri jeung hasil diajar siswa dina subtema lingkungan sehat di kelas V SD Negeri Besar Lengkong 105-85, Bandung.

Kecap pameugeut : Model Pangajaran team games tournament, sikep percaya diri, jeung hasil diajar.